
Z A P I S N I K 

  
  

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 13. 1. 2010, ob 15:00, v seminarski sobi fizike. 

  
Prisotni:   M. Gams, C. Filipič, G. Kramberger, J. Jakofčič, M. Štraus, T. Ručigaj, R. Pergarec, I. Zajc. 
  

Odsotnost opravičili: Z. Jernejc, G. Tavčar, I. Falnoga, M. Koželj, J. Pungerčar, A. Fekonja, D. Zupančič. 
  
Ostali prisotni: D. Kordiš 
  
  

Dnevni red: 
  

1. Potrditev zapisnika prejšnje seje (9. 12. 2010) 

  

2. Tekoča obvestila 

  
3. Predlog novega ocenjevanja 

  
4. Predlogi sprememb 

  

5. Razno 

  

  
  

  
Ad 1) 

  

Zapisnik prejšnje seje je bil sprejet brez pripomb. 
  

Ad 2) 
  

IO ugotavlja, da še nismo prejeli odgovora direktorja na predloge IO SVIZ/IJS, ki so mu bili posredovani v 

dopisu 7. 12. 2009 v zvezi z ustanovitvijo vrtca na IJS in izplačila dodatkov za manj ugodne delovne pogoje. 
IO je soglasno sprejel sklep, s katerim prosi direktorja za odgovor oz. pojasnilo v zvezi z navedenim. 

IO ugotavlja, da v planu investicij na IJS za leto 2010 kljub obljubam vodstva ni obnove kolesarnice, zato 
je soglasno sprejel sklep, s katerim zahteva, da se obnova kolesarnice uvrsti v investicijski plan za leto 

2010. 
Ad 3) 

  

M. Gams je prisotne obvestil, da se na IJS pripravlja predlog Pravilnika o pogojih in postopku za izvolitev v 
znanstvene in strokovno-raziskovalne nazive. Namen priprave predloga pravilnika je poudarek na 

kvantitativni in kvalitativni oceni in boljši preglednosti. 
  

Ad 4) 

  
  

M. Gams je prisotne seznanil, da se povečujejo pritiski na IJS s strani državnih organov na znižanje plač. 
Vzrok pritiska je  prevedba plač v nov plačni sistem. IO SVIZ/IJS ostro zavrača vse pritiske po znižanju. 

Soglasno je sprejel sklep, da pošlje protestno pismo z grafom rasti plač na IJS ter primerjavo z drugimi 

porabniki proračuna in opozorilom, da IJS ni direktni uporabnik proračuna, ministrici MJU ter v vednost 



ministru MVŠZT in Komisiji za nadzor nad prehodom v nov plačni sistem na MVŠZT, SVIZ Slovenije in 
direktorju IJS. Dopis bodo pripravili: M. Gams. I. Zajc in G. Kramberger. 

  
Glede Uredbe o prodaji blaga in storitev na trgu IO od direktorja pričakuje interpretacijo uredbe tako, da 

omogoča maksimalni dvig plač (najmanj 5%). 

  
Člani IO so sprejeli sklep, da bodo v svojih volilnih enotah sprožili postopek za zbiranje predlogov in 

pripomb, ki jih bo IO obravnaval na sestanku z direktorjem. 
  

  
  

  
  

  
Sejo sta vodila I. Zajc in M. Gams. 

  
  

Seja je bila končana ob 16.20 uri. 

  
  

  
Ljubljana, 14. 1. 2010                                                                                      Zapisal: Dušan Bevc 

  

  
  
Poslano:            - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 

                        - predsedniku ZS IJS 

                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                        - direktorju IJS 

                       - svetovalcema direktorja 

                        - v. d. sekretarke IJS 

                                - pomočnikoma direktorja 

 


